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fos tal i com diuen a prop del riu, allunyat de la població, 
podrien succeir fets que tal vegada serien, tard o d'hora 
més que lamentables, ja que les criatures hi acudirien 
sense vigilància de cap mena.

Ara que hi som a temps, val més solucionar aquest 
problema, greu o no, però problema, que s'ha de resoldre 
ben distingidament evitant que es porti a cap, de la qual 
missió n'han de tenir cura uns responsables i en aquest 
cas ha de ser el propi Ajuntament.

Més bé estaria desenterrar la part amagada del safa
reig i deixar-lo tal i com era abans, per tal de conservar 
unacosaantiga i típica del poble, i en el casc antic. També 
he sentit parlard'unafont: jo crec que això seria una idea 
molt bona; inclús es podria aprofitar l'aigua per al safareig

En el número corresponent al mes de setembre, "L A 
PILASTRA" publicava un article signat pel Sr. Josep Pa
lou, el qual escrit feia recordar aquella història descrita per 
l'articulista, que vaig rememorar amb il.lusió i alegria.

Darrerament s'ha parlat del safareig de Bescanó de 
manera no massa favorable, ja que segons tinc entés hi 
ha rumors que es vol canviar a un altre lloc, i pel que 
sembla cap a vora el riu.

Qui així pensa tindrà la seva raó, però jo, per la 
meva part també penso tenir-la, i inclús procuraré esten
dre'm en aquest sentit, aprofitant la bona acollida de 
LAPILASTRA.

Treure el safareig de l'amplaçament actual reportaria 
més desaventatges que aventatges, ja que si es posés a 
vora el riu, posem per cas, les dones que encara hi van a 
rentar es veurien precisades a fer una bona caminada, 
carregades a més no poder, i amb el perill d'haver de 
travessar la carretera per la qual tants vehicles motoritzats 
circulen a gran velocitat.

Seria un gran inconvenient per a aquestes rentadores 
humils que es veuen precisades a anar a rentar la roba 
per falta de màquina de rentar elèctrica; inclús que tenen 
màquina de rentar elèctrica, però que necessiten fer eco
nomia.

Aquesta humil opinió del safareig de Bescanó ha de 
tenir, tal com faig esment, un estudi a fi i efecte que en 
surti la millor conclusió possible en bé, no solament de les 
rentadores, sinó també del mateix poble de Bescanó.

Des de "LAPILASTRA" he exposat la meva opinió. 
Si tinc raó o no, els lectors tenen la paraula.

No vull l'aigua per al meu molí, perqué tal vegada 
algú m'haurà vist rentar-hi el meu cotxe i es creurà que 
ho defenso en aquest sentit. De pensar així, anirien ben 
equivocats.

Defenso la cosa en bé d'unes humils rentadores i 
d'uns infants propensos a un perill, i per l'embelliment 
d'un lloc.

Qui més en sàpiga, que més hi digui.

Prou maldecaps deuen passar havent d'anar a rentar 
la roba al safareig i ara que els el canviessin del lloc, ben 
distanciat de l'actual emplaçament, les trifulgues que pas
sarien les pobres dones rentadores de Bescanó.

Val que es porti a cap aquesta idea; així per una 
part i per l'altra hem de tenir en compte que, si el safareig


